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§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Nämndärenden 

 

Skrivelse om konsekvenser av avskaffad boendeparkering för 

Norrmalm. 

Dnr 1.2.3.-629/2106 

Rådet har tagit del av ärendet men anser att det är en fråga för 

trafiknämnden. Dock påpekas att många äldre är beroende av bilen i 

sin vardag och skulle bli negativt påverkade av ett avskaffande av 

boendeparkering. 

 

Reviderat program för kvalitetsutveckling - remiss från 

kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-451/2016 

Rådet anser att det är positivt att arbete kring kvalitetsutveckling 

sker. Dock förs fram att en punkt borde läggas till med rubriken 

”Systematiskt arbetsmiljöarbete”. 

 

Upphävande KN beslut 2004-11-02:7 Dnr 2004-1064/04 (sk 

reglemente) med förslag till ändring av lokala 

ordningsföreskrifter - remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-591/2016 

Rådet har tagit del av ärendet och anser det vara positivt. Det 

påpekas även att det är viktigt med en tillämpning av de nya 

ordningsföreskrifterna.  

 

Förslag till ny avfallsplan för Stockholm 2017-2020 - remiss 

från Stockholm Vatten AB 

Dnr 1.5.3.-597/2016 

Rådet påpekar att avfallsstationerna även måste anpassas efter de 

äldres behov. Många äldre som inte är bilburna har svårt att ta sig 

till stationerna. Det påpekas även att den befintliga hanteringen bör 

ses över då en felaktig hantering och bristande rengöring bidrager 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 3 (4)  

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

till en ökad närvaro av skadedjur. Rådet har tagit del av planen och 

anser det positivt att det finns en avfallsplan. 

  

Ekonomisk månadsuppföljning med prognos för månad år 2016 

Susanna informerar om ekonomin där det framgår att det finns ett 

överskott inom IoF men underskott inom ÄO. 

 

§ 5  

Övriga frågor 

 KPR tillsammans med äldreförvaltningen har en 

äldreboendegrupp vilken Kerstin ingår i. Hon informerar om 

deras pågående projekt och delar ut en karta vilken visar där 

nya äldreboenden planeras.  

 Äldrecentrum firar 30 årsjubileum med öppet hus 27 oktober 

2016. Det kommer att hållas seminarium under dagen vilka 

det går att anmäla sig till via deras hemsida: 

www.aldrecentrum.se.  

 

§ 6 

Information från förvaltningen 

 Susanna informerar om att det pågår en upphandling kring 

Sabbatsbergsbyn. Dagens avtal löper ut sista september 

2017 och det beräknas finnas ett vinnande anbud innan 

sommaren. Susanna återkommer med mer information i 

ärendet vid ett senare tillfälle. 

 Nästa års budget har lagts och VP-arbetet har påbörjats. I 

budgeten ska satsningen på våld i nära relationer och 

trygghetsboenden öka. 

 Förvaltningen utbildar sig inom HBTQ-frågor. De frågor 

som ställs vid vårdplanering har setts över för att inte vara 

heteronormativa. 

 

§ 7 

Maria Wedenlid diskuterar arbetsformer för rådet 

Maria informerar rådet att den administrativa avdelningen jobbar på 

att få med rådets synpunkter tidigare i ärendeprocessen. Genom att 

rådet får ta del av remisserna istället för enbart tjutet kan deras 

synpunkter jobbas in i tjuten. Detta kräver en dialog mellan 

ordförande, sekreteraren och registratorn. Vid en ändring av rådets 

delaktighet i ärendehanteringsprocessen kan mötesformen 

eventuellt ändras där ett mindre antal temabaserade möten skulle 

hållas där rådet ges möjligheten att påverka ärendets utformning. 

Synpunkter framförs att om den här arbetsformen skulle tillämpas 

är det viktigt med utvärdering för att säkerställa att arbetsformen 

varit positiv för rådet. Maria skickar ett förslag på teman till 

Kerstin. Rådet diskuterar frågan och återkommer med svar. 

http://www.aldrecentrum.se/
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§ 8 

Nästa sammanträde äger rum den 7 november 2016.  

 

§ 9 

Rådets ordförande avslutade mötet. 

 

Till rådets egen tid kom nämndens ordförande samt förvaltningens 

direktör. 

 


